
 
 

 

Socialdemokraterna i Västra Götalandsregionen ser allvarligt på att arbetsmiljön inte upplevs 

som god på alla våra arbetsplatser. Genom media och fackliga kontakter får vi reda på att det 

sker så kallade 6:6a-anmälningar. 

Skäl till anmälningarna är att en eller flera fackliga organisationer upplever brister i 

arbetsmiljön. Ibland upplevs svaret/åtgärden från arbetsgivaren inte som tillräcklig, utan det 

föranleder en anmälan till Arbetsmiljöverket. 

Dessa anmälningar till Arbetsmiljöverket vill vi kontinuerligt ha redovisade i 

Personalutskottet, för att få vetskap om problemen, se eventuella mönster och om det är 

något i den övergripande personalpolitiken som måste till för att nå förbättringar. 


